
Schriftelijke vragen op basis van het Regelement van Orde (artikel 40) 
 
 
 
Aan:   College van burgemeester en wethouders van de gemeente Goirle 
 
Van:  PvdA Goirle en Riel 
 
Datum:  7 februari 2019 
 
Onderwerp:  Verkeersveiligheid Lage Wal 
 
 
 
 
Geacht college, 
 
De PvdA fractie verzoekt u schriftelijk antwoord te geven op onze vragen. Ze hebben betrekking op 
de verkeerssituatie aan de Lage Wal. 
 
Aanleiding 
De Lage Wal is een populaire (sluip)route voor automobilisten. Een groep buurtbewoners uit de 
omgeving Hoge Wal signaleert ernstige veiligheidsproblemen. Zij hebben dit eind 2018 aangekaart 
via de lokale media en een brandbrief aan de gemeente. De woordvoerder van deze groep is de heer 
A. Walraven.  
 
De kern van het verhaal is, dat fietsen op de Lage Wal erg gevaarlijk kan zijn. Voor de briefschrijvers 
is de situatie onacceptabel. Zij doen voorstellen om de Lage Wal met eenvoudige ingrepen veiliger te 
maken. Er wordt gedacht aan (een combinatie van) verschillende maatregelen: invoeren maximum 
snelheid, rode fietslopers, drempels, verkeersgeleiders en verkeerseilanden.  
 
Volgens de indieners is snelle actie nodig en reageert de gemeente erg traag. Zij schatten de situatie 
zo onveilig in, dat de gemeente nu iets moet doen. Wachten op de planontwikkelingen rondom de 
Bakertand is vragen om ongelukken. De indieners van de brief zijn graag bereid om mee te denken 
over (tijdelijke) oplossingen.  
 
Vragen PvdA 

1. Bent u het met de briefschrijvers eens dat de Lage Wal onveilig is voor fietsers? 
2. Vindt u dat er maatregelen nodig zijn om de Lage Wal veiliger te maken voor fietsers? 
3. Gaat u in gesprek met de indieners van de brandbrief? 
4. Denkt u dat de voorgestelde maatregelen effectief zijn? 
5. Schat u in dat één of meer van de voorgestelde maatregelen zullen worden overgenomen? 
6. Wordt er vóór 1 mei 2019 al iets aan de verkeersveiligheid op de Lage Wal gedaan? 

 
Alvast dank voor uw reactie. 
 
Namens PvdA Goirle en Riel, 
Pernell Criens 
Fractievoorzitter 
 
 
 


